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Prezydent Miasta Tarnowa 
 
 

 
Uprzejmie informuję, że na XLV sesji Rady Miejskiej 28 stycznia 2021 r. w punkcie 
„Zapytania i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Józef 
Gancarz zgłosił poniższe wnioski i zapytania: 

1) Poprosił, aby ciąg pieszo-rowerowy prowadzący od ulicy Błonie przez ulice Spokojną 
i Elektryczną do ronda przy ulicy Chemicznej posypywać solą lub piaskiem, 
ponieważ korzysta z niego wielu mieszkańców, a jest tam bardzo ślisko.  

2) Zwrócił się z prośbą o przesłanie na adres mailowy kosztorysu budowy parkletów 
w Mieście. 

3) Zapytał, czy wydatkowane zostało już 878 tys. zł, które mają być przeznaczone 
na koncepcję budowy obwodnicy wschodniej Tarnowa. 

4) Poinformował, że w mediach pojawiła się informacja przekazana przez Generalną 
Dyrekcję Dróg Krajowych i Autostrad dotycząca finansowania budowy wschodniej 
obwodnicy przez Miasto. Radny zapytał, jakiej odpowiedzi w tej sprawie udzieliły 
władze Tarnowa i poprosił o przekazanie jej wszystkim radnym. 

5) Poprosił o wprowadzenie do porządku obrad kolejnej sesji Rady Miejskiej punktu 
dotyczącego funkcjonowania stowarzyszenia Aglomeracja Tarnowska i udzielenie 
informacji dotyczących m.in. jego organizacji, członków, sposobu wyboru inwestycji, 
na które przekazywane będą środki finansowe. 


